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Z A P I S N I K 

sa 117. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar 

Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, zapovjednik JVP Delnice, Davorin 

Klobučar, direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Zbog nevremena koje je noćas zahvatilo Delnice u vremenu od 22 do 1,30 sati bilo je više 

intervencija. Jednom riječju bila je to katastrofa, sve je plivalo, sva tehnika i ljudi bili su na 

terenu, a iz Rijeke su zatražene dodatne pumpe. Najgore stanje bilo je u Ulici Petra Krešimira, 

Kamenitoj, Kneza Domagoja, na Vučniku te Školskoj ulici. Čim je kiša prestala padati situacija 

se smirila, voda se počela povlačiti. Delničkim vatrogascima bilo bi neophodno nabaviti još 

dvije potopne pumpe koje su idealne za ovakve situacije. One bi koštale cca 30.000 kuna. 

Gradonačelnik je zatražio da se pokuša zadržati posuđene pumpe iz Rijeke zbog najave lošeg 

vremena i velikih količina kiše, za barem još nekoliko dana. 

- Čišćenje opreme. 

- Radovi na fitness prostoriji. 

- Odlazak po kamion koji je na popravku. 

- Vraćanje posuđene opreme. 

 

PETAR HRG 

- Održat će se sjednica Turističkog vijeća. Teme su Plan i Program za sljedeću godinu s 

naglaskom na medija plan. 

- Očekuje se povratna informacija Autoceste Rijeka – Zagreb i Centra za brdsko planinsku 

poljoprivredu. 

- Koordinacija po pitanju Delničke adventske bajke i dočeka nove godine. 

- Održat će se sastanak s HŠ po pitanju prijave na mjeru 8.5., prijavili bi Vidikovac na Japlenškom 

vrhu. 

 

IVA ŽAGAR 

- Izrada faktura za usluge. 

- Čišćenje slivnika i javnih površina nakon noćašnjih bujica. 

- Uređivanje groblja te organiziranje dežurstva za pražnjenje kanti za smeće po grobljima. 

 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Dogovor za kontrolu i pregled šteta koje su nastale noćas nakon obilnih količina kiše kao i 

preventivnih radnji za buduće kiše. Komunalni redar je na terenu. Ima dosta dignutih i 

začepljenih šahti. Redovita je koordinacija s Risnjak – Delnice d.o.o. za preventivne radnje i 

čišćenje šahti i upojnih bunara koji su zatrpani. Također je, zbog preopterećenja, došlo do 

plavljenja fekalne kanalizacije. Pune se vreće pijeskom i razvoze na kritične punktove. Vreće 

će se staviti i u park kako bi se spriječilo izlijevanje vode s Japlenškog vrha. 

- Rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade, potvrde i ažuriranje podataka za obračun. 

- Programi gradnje i održavanja komunalne infrastrukture, šumskog doprinosa i naknade za 

nezakonito izgrađene zgrade pripremaju se. 

- Hvatanje pasa na području Dedina u dogovoru s Veterinarskom stanicom Rijeka. 

- Prometno redarstvo. 

- Kontrola radova i računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu, knjiženja komunalne naknade. 

- Aktivnosti vezane u Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Realizacija programskih aktivnosti uz Mjesec hrvatske knjige, najviše vremena provest će se u 

planiranju Književne večeri „Zavičaju“ na kojoj će se predstaviti 15 dobitnika „Gorančice“. 

- Kviz za poticanje čitanja. 

- Na Kreativnoj radionici izrađivat će se lutke u delničkoj narodnoj nošnji. 

- Odlazak na Interliber gdje tražimo edukativnu radionicu na kojoj bi djeca sudjelovala. 

- Izradit će se izvješće prema Ministarstvu kulture za opremanje ustanove, odnosno za police za 

koje smo dobili novac. 

- Odradit će se Čitateljski kutak, priču će čitati učenik Osnovne škole. 

- Ažuriranje web  i facebook stranice. 

- Kontaktirat će se korisnici da vrate knjige bez plaćanja zakasnine (do 30. 10.). 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Izrada proračuna i projekcija te sastanak s predsjednikom Gradskog vijeća. 

- Aktivnosti vezane uz potpisivanje ugovora za e-račun. 

- Komunikacija za poslovni.hr. 

- Fiskalna odgovornost – suštinska kontrola. 

- Isplata novaca za ogrjev. 

- Izrada izvješća po projektima.  

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Vijećnicima će se poslati obavijest o održavanju tematske sjednice i načinu izrade materijala. 

- Odgovor na žalbu radi ucrtavanja ceste u K.O. Razloge. 

- Dogovorit će se sastanak u Hrvatskim šumama u svrhu rješavanja imovinsko pravnih odnosa na 

ambulanti u Brodu na Kupi kako bismo prikupili dokumentaciju za postupak povezivanja. 

- Pregledat će se pristigla rješenja dobivena od Suda. 

- Izrada bilješke s terena u Crnom Lugu. 

- Rad na novoj Odluci o javnim priznanjima i objava na savjetovanju s javnošću. 

- Rad na izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi. 

- Odgovor Pučkom pravobranitelju vezano uz uvjete stanovanja romske nacionalne manjine. 

- Održat će se sjednica za učeničke socijalne stipendije, izraditi tablica za otvaranje zamolbi za 

stipendije i dogovoriti sastanci komisija. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi još uvijek traju, sutra se s izvođačima nalazimo na radnom dogovoru o privođenju 

radova kraju. 

- Aktivnosti vezane na otklanjanju posljedica od velikih količina kiše. 

- Popunjavanje upitnika za poslovne zone (Rea-Kvarner). 



- Sve odluke vezane uz novi Zakon o komunalnom gospodarstvu nalaze se na savjetovanju sa 

zainteresiranom javnosti. 

- Aktivnosti vezane uz rad JUO. 

- Što se tiče nestanka struje u Crnom Lugu radi se o kvaru kojeg otklanjaju djelatnici HEP-a. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ. 

- Pripreme za skijašku sezonu na Platku gdje je u tijeku natječaj za prijem djelatnika na određeno 

vrijeme za potrebe sezone. 

- U Delnicama započinje sanacija fasade na klizalištu kao i izvedba okapnice. 

- Terasa uz bazen Doma sportova je dovršena. 

- U objektu multifunkcionalne dvorane održava se prodaja cvijeća. 

- Svi objekti su u funkciji. 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 
 
 


